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MØTEREFERAT - Regionalt kompetanseforum Hadeland (RKH) 

Dato: 10.11.2023 Tid: 0900-1100 Møtested: Karrieresenteret 
Møteleder:  Ingunn Granaasen Referent: Ole Gulbrand Rudsengen / 

Ingunn Granaasen  
Til stede:  Anne Gro Vik (Nav Hadeland), Dagfinn Edvardsen (Hadelandshagen), Heidi 

Lervåg (Gran kommune), Ingunn Granaasen (Regionrådet for Hadeland IPR), 
Elisabeth Raastad Kjørven (Hadeland vdg skole), Liv-Kari Ringen (Innlandet 
fylkeskommune, Teams), Lars Kristian Overen (Gran kommune), Ole Gulbrand 
Rudsengen (Karriere Innlandet), Tonje Barbro Sommerset (Flyktningetjenesten, 
sak 34/23) og John Kristiansen (Karriere Innlandet, Teams) 
 

Forfall: John Steinar Granheim (Jevnaker kommune), Tommy Liberg (Lunner 
kommune), Kent Arntzen (Opplæringskontoret Øst) 

NR SAK:  Ansvar: Frist: 
28/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent, ingen merknader. 
 

Alle  

29/23 Godkjenning av referat fra møtet 7.6.23 
Godkjent, kun en kommentar om at rektor på HVS ikke var tilstede på 
forrige møte. Protokollen rettes med dette. 
 

Alle  

30/23 Mandat for Kompetanseforum  
Akershus positive til å stille i forumet. Trenger tid til å fordele roller 
internt. Dette kommer på plass i 2024.   

 
Vedtak: Tatt til orientering  

IG  

31/23 Orientering om regionrådsmøter for Hadeland 
I regionrådsmøtet 20/10 ble disse sakene tatt opp:   

• Kommunedialogen – tilbakemeldinger fra Innlandet om HVS 
sine resultater. fra skolene om resultater. Fint at begge fylkene 
er til stede.   

• Informasjon om prosess rundt skolestruktur VGS i Innlandet 
fylke.  

Vedtak: Tatt til orientering 

IG  

32/23 Prosess rundt skolestruktur i Innlandet fylke 
 

Prosess rundt skolestruktur VGS: tre delutredninger som det jobbes 
med. Beslutning tas høsten 24, iverksettes høsten 25. Hva som skjer 
med vår skole og våre linjer, er uavklart. Det ligger an til høring våren 
24.   

 
Hvordan skal RKH angripe en høringsuttalelse? Den må basere seg på 
et godt kunnskapsgrunnlag. Viktig å være i forkant, selv om vi 
foreløpig ikke vet så mye om hva som kommer.  

IG/EK  
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Hva trenger arbeidslivet framover, hvem tar inn lærlinger? Elisabeth R. 
Kjørven sier at det er godt med lærlingplasser i området, og at vi 
egentlig ikke kan levere nok læringer ut ifra interessen. 

 
Hadeland VGS i dag: 750 elever pr. nå. I løpet av et tiårsperspektiv 
viser prognosene at vi skal ned til 650. Dette vil få konsekvenser i 
forhold til bredden i linjetilbudet. Hvilke linjer skal man kjempe for å 
beholde/styrke, skal man jobbe for nye tilbud?   

 
Et element er også endret politisk flertall i Gran i forhold til 
fylkestilhørighet og samarbeid med begge fylkene. Interpellasjon i 
kommunestyret i Gran før jul. Det tar lang tid å få avklart denne saken.  
Vedtak: Tatt til orientering  

33/23 Desentrale og fleksible studietilbud   
 
Tverrfaglig deltidsstudie innen psykisk helse og rus  
Starter opp i januar 2024, med søknadsfrist 30. november i år. 60 
studiepoeng over to år, med 10 studieplasser. Fysiske samlinger på 
Gran. Oppstartsamling på Gjøvik 10.-12. januar. Fagskolen Innlandet er 
tilbyder. Karriere Innlandet Hadeland er tilrettelegger lokalt. Realiseres 
med prosjektmidler etter innspill fra kompetanseforum våren 2023. For 
alle med fagbrev innen helse og oppvekstfag. Relevant yrkeserfaring 
kan også kvalifisere til opptak.   
 
Hvilken kompetanse sitter man igjen med?   

• Økt faglig trygghet  
• Læringsutbytter: kunnskap, ferdigheter og generell kompetanse  
• Arbeidslivets skole – praksisnært!   
• Voksenpedagogiske prinsipper  
• En arbeidsgiver ønsker seg trygge ansatte som er faglig 

oppdatert!   
Hvordan rekruttere: innspill om at info om kurs må ut på 
enhetsledernivå. Må sendes til både offentlige og private aktører. 

 
Sykepleierstudie:   
Det jobbes med å få til sykepleierutdanning på Hadeland fra høsten 
2024. Intens prosess og god dialog med HINN rundt fleksibel og 
nodebasert sykepleierutdanning i Gudbrandsdal, Hadeland og Valdres.   

 
Omfang og oppstart: 

• 75% over fire år  
• 50% praksis i egen kommune (med unntak av kirurgi)  
• Vekslingsmodell, men mest digital undervisning  

 
Modell  

• Simuleringsdager på Elverum  
• Karriere Innlandet som tilrettelegger, studiesenter og møteplass  

OG/JK  

http://www.nav.no/page?id=248
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• Praksiskoordinering regionalt i regi av kommunene på Hadeland 
 
Kommunene spør om noe praksis kan være på egen arbeidsplass slik at 
studentene kan motta noe lønn, avgjørende for rekrutteringen. KI 
sjekker ut dette. Karrieresenteret inviterer helse og oppvekst og HR til 
møte for å legge en plan for hva en bør legge til rette for videre. 
 
Vedtak: Tatt til orientering 

34/23 Flyktningetjenesten og hvordan samarbeide for å få til et best 
mulig tilbud fremover  

 
Tonje B. Sommerset orienterte om status i flyktningsituasjonen for 
Gran og Lunner: 120 flyktninger i 2022, 190 flyktninger i 2023 og vi 
forventer ca 190 i 2024. Totalt 500 flyktninger ila tre år. Hun kommer 
tilbake med tall fra Jevnaker. 

 
Når det gjelder prognose for neste år er det usikkert, men vi tar 
utgangspunkt i året i år. Vi antar det vil komme ca 40 elever i 
grunnskolealder til Gran og Lunner neste år- hvorav halvparten til 
ungdomstrinnet. I tillegg mellom 6-10 stk i vgs-alder.   
 
Elisabeth R. Kjørven orienterte om hva Hadeland videregående skole 
har gjort i forhold til arbeid med unge søkere som i utgangspunktet ser 
ut til å ha utfordring med å kunne fullføre ordinær videregående 
opplæring. Elisabeth forklarte forskjell på på innføringsklasse og 
kombinasjonsklasse for målgruppa. Rektor har invitert rektor i GLVO 
til videre dialog og planlegging om et mulig tilbud.   
 
Rektor Cathrine Lehre Tønnessen ved Gran og Lunner 
voksenopplæring hadde sendt inn en status til møtet, da de ikke hadde 
anledning til å delta. 

• Akkurat nå har vi 10 elever som skal søke videregående neste 
skoleår. Alle vil søke Hadeland videregående, men 1-2 kommer 
også til å søke Hønefoss.  

• De fleste av disse vil ha problemer med å mestre ordinær 
videregående.  

• En kombinasjonsklasse på vgs hadde vært det optimale for 
denne typen elever.   
 

Vedtak: Det arbeides videre med saken. Saken tas opp igjen i neste 
møte i kompetanseforum. Ingunn tar med saken i drøftingsmøte med 
ordførere og rådmenn.  

  

35/23 Lokalmat, hva skjer på dette området? Hvordan kan 
kompetansefeltet støtte opp under dette?  
 
Ingunn orienterte om saken og fra et møte igangsatt av Matfylket 
Innlandet for de som arbeidet med lokalmat. Nettverket er opptatt av 
rekruttering til RM fagene. Hva kan næringen gjøre for å bidra til økt 

IG  
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rekruttering?  
 

Oppfølging vil være et lokalt møte for produsenter og innkjøpere av 
mat (hoteller, restauranter, butikker etc)  lokalt, salg lokalt og 
kompetanse er tema.  

 
Nytt møte på nyåret, der produsenter kan vise seg fram for publikum og 
mottaksapparat.   

 
Hva kan næringen gjøre for å få mer fokus på restaurant og matfag som 
arbeidsvei? Det ønskes flere lærlinger. Hvordan styrke linja på HVGS. 
Mange ledige plasser både på VG1 og VG2.   

 
Bransjen er bekymret for linja, og vil kjempe for den. Rektor på HVGS 
peker på at synkende søking er en nasjonal trend. Hvordan få elever til 
å søke? Myter blant annet om ubekvem arbeidstid. Tilbudet må 
framsnakkes. Alternative studiesteder er Nannestad og Raufoss. 
 
Vedtak: Tatt til orientering 

 Møteinnkallinger, referat, saksgrunnlag  
John har laget et teams hvor det legges ut saksgrunnlag, 
møteinnkallinger og referat mm. Deltakere i kompetanseforum gis 
tilgang til teamet. Frem til neste møte ser Ingunn og John på hvordan 
strukturen kan bygges. 

 
Vedtak: Saken settes opp på neste møte for utsjekk  

IG/JK  

36/23 Møteplan for resten av 2023 og 2024 
Det settes ikke opp noe møte i desember 2023. John og Ingunn kommer 
tilbake med forslag til møtedatoer i 2024 basert på den politiske 
møtekalenderen. Møtedag blir satt til fredag før lunsj som avtalt på 
forrige møte.  
 
Vedtak: Tatt til orientering.  
 

IG/JK  

27/23 Eventuelt 
Ingen saker under eventuelt. 

IG  

 
Saker fra tidligere møter som ikke er tatt opp enda: 

• Informasjon om Fagskolen Innlandet da flere ikke kjenner så godt til dette  
• Kartlegging i Hadelandshagen og Bedriftsundersøkelsen til Nav (vært tidligere, men 

en del nye medlemmer) 
• Bærekraftsrapportering – hva er status på dette i forhold til kompetanse? 
• Utfordring med at Hadelandskommunene er i to ulike fylkeskommuner, fora for å 

diskutere saker som «faller mellom 2 fylker».  
 
Informasjon fra regionalt kompetanseforum vil finnes i Teams-kanalen som blir lagt opp og 
på https://regionhadeland.no/regionalt-kompetanseforum.600643.no.html 
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